

**ဈေးပိုဒ်ခံပေင်, လွင်းဂေၢ်ဂမ်ဂါခင်အံၤ, ဃွင်းခမ်းလးပိင်း ရွံ့ကပ်ဃးကွၢ်ခင်လွင်းလံးမိုဝ်းသၢခင်ခတ်းအံၤ တၢင်, လိက်ထိုင်  
ခင်းကွင်း, သၢခင်သုဂျီ, ဃုးဂိုဝ်းဂုမ်လိုင်; မိုင်း ဂျးတွင်းထၢမ်တီးလုမ်းအံၤ, ဃွင်းခမ်းဂူးလွင်းလွင်းလွင်းလွင်း  
ဝခင်းထံ 26/1/2021**

ဝခင်းထံ 26/1/2021

မိုဝ်းဝခင်းထံ 27/10/2020 ပုခ်မးခေခို ဂုခင်းဝါခင်းလိုဝ်းတေလုးလွင်းတုမ့်တိုဝ် ယုခ်အံၤမွဲး; 2,000 ခင်းလးပိင်း  
သီ, ပေၤ၊ ခေမ့်တုး၊ ဂျးဂးမးလးလုးသီဝ်; လိုင်းတံးပွတ်းရွံ့, လံးဂုမ်းဂခင်လွင်းလံးမိုဝ်းယိုခင်းလိက်ထိုင် ခင်းကွင်း,  
သၢခင်သုဂျီ, ဃုးဂိုဝ်းဂုမ်လိုင်; မိုင်း ရှံးလွဲးဂိုတ်းပခင် ဃွင်းဂါခင်သၢင်; အံၤသၢမ်ကခင်ခိုဝ်းမးခေမ့်တုး။

အံၤသၢမ်ကခင်ခေခိုပိခင်အံၤ ဝယးယု, တွခင်းဂါင် ကခင်တေကိတ်, ကွၢ်, ရှိုင်းဃံးဃု. 735 မေဂျးဝတ်း၊ ဃုးလွင်း တိုခင်း  
ပိခင် ဃွမ်းပခင်း SN Power ကခင်ယု, ပုးတုးလွင်းပွင်လိုင်; မိုင်းခေမ့ဂုဝ်း၊ အံၤဝယးယု, တွခင်းခိုဝ်း ကခင်တေ ကိတ်,  
ကွၢ်, ရှိုင်းဃံးဃု. 280 မေဂျးဝတ်း၊ ဃုးလွင်းတိုခင်းပိခင်ခွမ်းပခင်း ဝခ, ဂျပခင်, သဝိတ်းလိုင်လိခင်း လး ဃုရင်,  
သီဝ်; သေ ထိုင်; ကခင်ခိုင်; သမ့်ပိခင်အံၤခေမ့်တုး (သီ, ပေၤ) ကခင်တေကိတ်, ကွၢ်, ရှိုင်းဃံးဃု. 210 မေဂျးဝတ်း  
ဃုးလွင်းတိုခင်းပိခင်ခွမ်းပခင်း Natural Current Energy Hydropower Company။

ကိုင်ခိုင်လွင်းသုင်, လိက်ထိုင်ခင်းကွင်း, သၢခင်သုဂျီ, ခေခိုသေလး; မိုဝ်းဝခင်းထံ 25/1/2021 ခံၤဂေၢ်ဂမ်ဂါခင်အံၤ, ဃွင်း  
ခမ်းလးပိင်းသီ, ပေၤ, လံးရွံ့ကပ်ဃးခမ်းဂုခင်းဝါခင်းသီ, ဂေၢ်. ကခင်သုင်, လိက်ထိုင်ခင်းကွင်း, သၢခင်သုဂျီ, ခေခို ဂျးဂုဝ်  
ထုတ်းခပ်တီး လုမ်းအံၤ, ဃွင်းခမ်းဂူးလွင်းလွင်းလွင်းလွင်းသီ, ပေၤ. သေတွင်းထၢမ်။

လဝ်; ခေမ့တီးခပ်ထၢမ်ထိုင်လွင်းလံးသုင်, လိက်ထိုင်ခင်းကွင်း, သၢခင်သုဂျီ, လွင်းသုခင်, တုင်လဝ်; ဂပ်, ရှပ်ယံးခေမ့မုခင်း  
လွင်းဂေၢ်, သၢင်; အံၤ။ ဃုခင်းလီ ဃုခင်းရှံးလွင်းသၢင်; အံၤပုးလိမ်လွင်းဂုခင်းဝါခင်း; ဃုခင်ထိုင်ဂါခင်သၢင်; အံၤလိုင်ဂိုဝ် လိုဝ်းခို။  
ခေမ့မုခင်း ကခင်အံၤ, ဃုးခမ်း 4 ဂေၢ်. တွပ်, ပခင်ခေခို လဝ်; ခေမ့တီးခပ်လၢတ်; ဝုးတေကပ် သုင်, ထိုင်ရွံ့ဂါခင် လိုဝ်းဂိပ်,  
ခွင်းဂူးတီးတီး တေၤ, ထိုင်လုမ်းဃုးဂိုဝ်းဂုမ်လိုင်; မိုင်း ဝုးခမ်း။

ဂုလုးဂူးကခင်တၢင်းအံၤ, ဃုးခမ်း 4 ဂေၢ်. ခပ်ထၢမ်ထိုင်လွင်းဃုခင်လိက်ထိုင် လံးသုင်, ထိုင်ခင်းကွင်း, သၢခင်သုဂျီ, ယဝ်  
ခေခိုခေတု အံၤ, လဝ်; ခေမ့တီးခပ်ကမ်, တွပ်, သင်။

ဃုင်းတိုဂ်လံးထုဂ်, ထၢမ်ယု, ခေခိုဂေၢ်; အံၤ, ဃုးခမ်း 4 ဂေၢ်. ခပ်လံးတိုဂ်းသုခင်းတုဂ်းယုခင်းခိုခင်း ခေမ့တုဂ်းယုခင်းဂပ်, ဂပ်,  
ခေင်, ကခင်ယၢမ်; တုဂ်းယုခင်းမု မိုခင်ခေင်, - ရှပ်ကမ်, ရှပ်; သၢင်; အံၤခိုဝ်းမးခေမ့်တုး၊ ရှပ်ကမ်, ရှပ်လီလွမ်းလွင်းတေလံး;  
ဖံၤဝါခင်းလး; ကခင်ရှပ်; လံးခေခိုပိခင်လွင်းခမ်းယိခင်ခင်းပိုခင်းတီးရှပ်; ဂုလုး လိမ်လိုင်ခေ။

- လံးဃုင်းမိုခ် 09 45313 2755
- ခင်းလၢပ်ခမ်း 09 7731 64541
- လံးတံင်းမိုခ် 09 6673 56474
- လံးဂေၢ်, လေးရှာခင်, 09 696 456 848